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La şedinţa ordinară a 
Consiliului Local al Municipiului Arad, 
care a avut loc în data de 23 iulie 
2020, au fost prezenţi 20 consilieri 
din totalul de 22 până la votarea 
ordinii de zi. Au absentat: dl. 
Gheorghe Furău și dna Anca-Patricia 
Stoenescu. După votarea ordinii de 
zi, grupul P.S.D. (dl. Filip, dl. Buruc, 
dl. Săplăcan, dl. Vărcuș) a părăsit 
sala, în semn de protest. Din acel 
moment au rămas în sală 16 
consilieri.  Au absentat: dna 
consilier Alexandra Stoenescu, dl. 
consilier Gheorghe Furău, dl. 

consilier Emanuil Filip, dl. consilier 
Cosmin  Buruc, dl. consilier 
Gheorghe Săplăcan, dl. consilier 
Beniamin Vărcuș. 

Şedinţa a început la ora 10,00 
şi s-a încheiat la ora 10.40. 

Preşedinte de şedinţă a fost 
domnul consilier Mihai SZABO. 

Au participat: din partea 
executivului: dl. primar Călin Bibarț, 
dl. viceprimar Ionel Bulbuc, dl. 
viceprimar Bognar Levente, dna 
Lilioara Stepanescu, secretar 
general, dl. Radu Drăgan, Arhitect-
Șef, dna Elena Portartu, director 
executiv al Direcției Tehnice, dna 

Liliana Florea, director executiv al Direcție Edilitare, dl. Pavel Neamțiu, director executiv 
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al Direcției Venituri, dna Sandra Dinulescu, șef serviciu, Serviciul Dezvoltare Urbană și 
Protejare Monumente, dl. Darius Bozeșan, consilier, Cabinet Viceprimar, dl. Sergiu 
Potroviță, consilier, Biroul Relații Mass-Media, dl. Alexandru Popa, consilier, Cabinet 
Primar, dl. Denis Bot, consilier Cabinet Primar, dl. Adrian Barbeș, referent, Cabinet 
Primar, dna Mihaela Balaș, șef serviciu, Serviciul Administrarea Domeniului Public, dna 
Olimpia Stoica, șef serviciu, Serviciul Buget, dl. Sorin Munteanu, șef serviciu, Serviciul 
Monitorizare Strategii, dl. Laviniu Balint, șef birou, Biroul Protecția Mediului - Direcția 
Generală Poliția Locală Arad, dna Daniel Pruteanu, șef serviciu, Serviciul Dezvoltare 
Imobile  dna Joldea Monica, consilier, Serviciul Date Urbane și Spațiale, Evidență 
Construcții, dna Monica Czibrik, șef serviciu, Serviciul Administrație Publică Locală, 
dna Ana-Maria Ciobotariu, consilier juridic, dl. Vlad Baciu, consilier juridic, dl. Emanuel 
Cotuna, consilier juridic, dna Ionela Domilescu, consilier, dna Doris Micu, consilier, dna 
Carmen Popa, consilier în cadrul aceluiaşi serviciu. 
          Alţi participanţi:   

-reprezentanţi ai agenţilor economici şi instituţiilor culturale de sub autoritatea 
Consiliului Local al Municipiului Arad: dna Daniela Pădurean-Andreica, director 
executiv al Centrului Municipal de Cultură Arad; 

- dl. Mihai Dogaru, președinte – Sindicatul 
Artiștilor și Interpreților din cadrul Filarmonicii 
Arad; 

- invitați: dl. Bourque Benoit, Deputat NB 
Canada; 

- presa: Diana Duțu – „Aradon”, Raluca 
Medeleanu – „Special Arad”, Cătălin Filea – 
„Arq.ro”, Ferenci Arnold – ”Nyugati Jelen” . 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin 
publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, 

prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 
17.07.2020 a Dispoziţiei nr. 1453/17.07.2020,  a Primarului Municipiului Arad, prin 
comunicarea tuturor reprezentanţilor mass-media acreditaţi a acestei dispoziţii, 
cuprinzând data, ora, locul şedinţei, ordinea de zi şi documentele înscrise pe ordinea 
de zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în acest sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi 
responsabilii din executiv, societatea civilă, precum şi reprezentanţii mass-media au 
primit documentele şedinţei, avizele comisiilor de specialitate şi amendamentele 
formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în 
ziua de 17.07.2020,  a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării 
acesteia, precum şi ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispoziţie în data de 
17.07.2020 în format electronic şi transmise prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, 
funcţionarilor publici implicaţi, presei ş.a. 
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În cadrul acestei ședințe,  am consemnat următoarele:  
 
Dl. primar: - Sărut-mâna, bună-dimineața! Mai așteptăm pe cineva? 
Dna Stepanescu L: - Nu.  
Dl. primar: - Atunci începem, dar închideți ușa, vă rog! Ok.  Imnul de stat.  
(n.n. În cadru solemn, s-a ascultat Imnul Național al României).  
Dl. Bognar: Vă rog, am o intervenție! 

Dl. primar: - Ok. Înainte de 
a intra în ședința de plen îl 
rog pe domnul Bognar,  are 
o mică comunicare. 
Dl. Bognar L: - Mulțumesc, 
domnule primar! Stimate 
doamne și stimați domni 
consilieri, stimați 
participanți, avem bucuria 
să salutăm alături de noi pe 
domnul deputat Benoit 
Bourque, deputat NB 
Canada, din Parlamentul din 
New Brunswick – Canada, 
cu care am elaborat prima 
strategie, ca și consultant, 
în programul de colaborare 
dintre România și Canada, 
în 2002. Deci, era prima 
strategie de dezvoltare a 
Aradului. Împreună cu 
Timișoara și Satu - Mare am 
conlucrat timp de doi, trei 
ani și ne bucurăm că este 
alături de noi și, poate, 
găsim perspective de 
colaborare în viitor, în 
calitatea dânsului de 
deputat. O să-l rugăm să ne 
adreseze câteva cuvinte.   

Dl. Benoit Bourque: - Mulțumesc foarte mult, domnule viceprimar, mulțumesc 
domnule primar, domnilor consilieri, tuturor celor din țară. Mă bucur foarte mult că am 
revenit aici în România. Eu, după 18 ani, am îmbătrânit, dar mi se pare că Aradul a 
întinerit, de când am venit, s-a văzut că mult s-a făcut aici, în Arad. Mă bucur foarte 
mult și sper că mai putem discuta, mai putem colabora și mi-ar face plăcere. De șase 
ani, acum, sunt  parlamentar, sunt deputat în Parlamentul din New Brunswick  
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Canada. Și, cum vedeți, am ieșit din România, dar România n-a ieșit din mine, după 
cum puteți auzi. Mie îmi place foarte mult țara dumneavoastră.  Mulțumesc pentru tot 
ce faceți pentru Arad și pentru tot ce veți continua să faceți. Sper că putem să ne mai 
legăm să facem o colaborare mai strânsă. Încă o dată, mulțumesc foarte mult!  
Dl. primar: - Mulțumim frumos și pentru aprecieri și pentru cuvintele frumoase și 
pentru efortul pe care l-ați făcut să fiți astăzi prezent alături de noi. Îmi permit să vă 
mulțumesc în numele comunității arădene, să vă spun „Bun - Venit”! Și vă mai 
așteptăm cu drag și oficial și neoficial, de fiecare dată, să fiți binevenit!  
Cu acordul dumneavoastră (n.n. domnul primar se adresează Consiliului Local) trecem 
pe ordinea de zi. Suntem în ședință ordinară.  
Dl. Buruc C: - Aș avea o propunere pentru ordinea de zi: punctele 28 și 29 să fie 
mutate ca și punctele 1 și 2 și să o votăm pe colega noastră într-un final, ca acest 
consiliu să devină reprezentativ pentru arădeni. Mulțumesc!  
Dl. primar: - Supun la vot. Cine este pentru? 6 pentru (dl. Filip, dl. Buruc, dl. Săplăcan, 
dl. Vărcuș, dl. Lupaș, dl. Ciupe),14 abțineri – 20 consilieri prezenți. 
Dl. primar: - Mulțumesc frumos. Supun votului dumneavoastră prezenta  

 

Ordine de zi 
 

1. Proiect de hotărâre nr. 211/2020 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 
(PUZ) și a Regulamentului Local de Urbanism (RLU) aferent pentru obiectivul de 
investiție: „Zonă cu funcțiuni de servicii, comerț și logistică”, amplasament DN 7 
Arad-Nădlac dreapta, direcția Nădlac, Km 554+948, extras CF. nr. 335616-Arad, 
beneficiari: Gherasim Cristian Daniel și Gherasim Laura, proiect nr.135/2018, 
elaborat de L' Architecture d'Aujourd' Hui  S.R.L, proiectant general și SC PLASIS 
SRL,  subproiectant - iniţiativa primarului. 

2. Proiect de hotărâre nr. 44/2020 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal (PUZ) 
și a Regulamentului Local de Urbanism (RLU) aferent pentru obiectivul de 
investiție: Construire locuințe individuale și funcțiuni complementare-Zona 
Sanevit, Municipiul Arad, Județul Arad, proiect nr. 70/2018, elaborat de SC Pro 
Urban SRL– iniţiativa primarului. 

3. Proiect de hotărâre nr. 181/2020 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 
(PUZ) și a Regulamentului Local de Urbanism (RLU) aferent obiectivului de 
investiție "Zonă cu locuințe colective P+3E și amenajări aferente" str. I. 
Câmpineanu, nr. 64, 66, 68, Municipiul Arad pe parcelele identificate prin C.F. nr. 
352727 Arad, 302559 Arad, 302553 Arad, proiect nr.154/2019, elaborat de SC 
Tara Plan SRL – iniţiativa primarului. 

4. Proiect de hotărâre nr. 186/2020  privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 
(PUZ) și a Regulamentului Local de Urbanism (RLU) aferent obiectivului de 
investiție: „Zonă rezidențială – Locuințe izolate sau cuplate”, municipiul Arad, str. 
Zoe, nr. 13 și nr. 13/A, pe parcelele identificate prin C.F. nr. 325312 – Arad și C.F. 
nr. 325313 – Arad, proiect nr. 99/2019, elaborat de SC Arhitectonic SRL- – 
iniţiativa primarului. 



Procesul-verbal și stenograma ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 23.07.2020 5 

 

 
PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ SECRETAR GENERAL 

Mihai SZABO Lilioara STEPANESCU 

  

VERIFICAT - ŞEF SERVICIU 
Monica CZIBRIK 

Consemnat şi tehnoredactat 
Carmen POPA 

 

 Pagină 5 
 

5. Proiect de hotărâre nr. 208/2020  privind completarea Hotărârii nr. 349/2017 a 
Consiliului Local al Municipiului Arad privind modificarea tarifelor pentru utilizarea 
zonelor de agrement Ştrand Neptun și Patinoarul Municipal Arad – iniţiativa 
primarului. 

6. Proiect de hotărâre nr. 267/2020 privind aprobarea intenției de preluare în 
domeniul public al Municipiului Arad a unor imobile – construcții aferente punctelor 
termice din patrimoniul S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad– inițiativa primarului. 

7. Proiect de hotărâre nr. 240/2020 referitor la neexercitarea dreptului de preemţiune 
cu privire la achiziţionarea apartamentului nr. 50, situat în Arad, B-dul Revoluţiei, 
nr. 78, etaj II – inițiativa primarului. 

8. Proiect de hotărâre nr. 243/2020 referitor la neexercitarea dreptului de preemţiune 
cu privire la achiziţionarea apartamentului nr. 7, situat în Arad, B-dul V. Milea nr. 
1, corp A, Sc. IV –B-dul Revoluţiei nr. 73– inițiativa primarului. 

9. Proiect de hotărâre nr. 249/2020 referitor la neexercitarea dreptului de preemţiune 
cu privire la achiziţionarea apartamentului nr. 8/A, situat în Arad, B-dul V. Milea nr. 
1, corp A, Sc. IV –B-dul Revoluţiei nr. 73 – inițiativa primarului. 

10. Proiect de hotărâre nr. 261/2020 privind trecerea din domeniul privat în domeniul 
public al Municipiului Arad a unor terenuri situate în municipiul Arad – inițiativa 
primarului. 

11. Proiect de hotărâre nr. 252/2020 privind subapartamentarea imobilului situat în 
Municipiul Arad, Piața Avram Iancu Nr. 12,  Ap. 3a,  înscris în CF nr. 301020 - C1 
- U27 Arad – inițiativa primarului 

12. Proiect de hotărâre nr. 242/2020 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad, în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor al  S.C. Compania de Apă Arad S.A. – inițiativa 
primarului. 

13. Proiect de hotărâre nr. 253/2020  privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unitatii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad, în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. – inițiativa primarului. 

14. Proiect de hotărâre nr. 245/2020 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad, în adunarea 
generală de la S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad, pentru aprobarea scoaterii din 
funcţiune, valorificării şi casării unor bunuri aflate în patrimoniul S.C. CET 
Hidrocarburi S.A. Arad – inițiativa primarului. 

15. Proiect de hotărâre nr. 246/2020 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unităţii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad, în adunarea 
generală de la S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad, pentru aprobarea scoaterii din 
funcţiune, valorificării şi casării unor bunuri publice concesionate – inițiativa 
primarului. 

16. Proiect de hotărâre nr. 250/2020 privind aprobarea rezultatului final al evaluării 
anuale a managementului de la Filarmonica  Arad – inițiativa primarului. 



Procesul-verbal și stenograma ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 23.07.2020 6 

 

 
PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ SECRETAR GENERAL 

Mihai SZABO Lilioara STEPANESCU 

  

VERIFICAT - ŞEF SERVICIU 
Monica CZIBRIK 

Consemnat şi tehnoredactat 
Carmen POPA 

 

 Pagină 6 
 

17. Proiect de hotărâre nr. 251/2020 privind aprobarea modificării statului de funcții al 
serviciului public de interes local Centrul Municipal de Cultură Arad – inițiativa 
primarului. 

18. Proiect de hotărâre nr. 256/2020 privind aprobarea Raportului pentru perioada 
01.01-30.06. 2020 referitor la activitatea registrului agricol – inițiativa primarului. 

19. Proiect de hotărâre nr. 257/2020 privind aprobarea întocmirii și ținerii la zi a 
registrului agricol  și  pe suport de hârtie – inițiativa primarului. 

20. Proiect de hotărâre nr. 258/2020 privind îndreptarea erorii materiale din cuprinsul 
art. 1 din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 131/2020 cu privire la 
atestarea apartenenței la proprietatea privată a Municipiului Arad a imobilelor 
înscrise în CF 351509 Arad, CF 351508 Arad, CF 351165 Arad, CF 351649 Arad, 
CF 351650 Arad– inițiativa primarului. 

21. Proiect de hotărâre nr. 259/2020 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
prima înscriere a imobilului situat în Municipiul Arad, Piața George Enescu– 
inițiativa primarului. 

22. Proiect de hotărâre nr. 260/2020 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 
prima înscriere a imobilului situat în Municipiul Arad, Zona Micalaca - Pod zona V 
– inițiativa primarului. 

23. Proiect de hotărâre nr. 266/2020 cu privire la modificarea Hotărârii nr. 32/2020 a 
Consiliului Local al Municipiului Arad privind unele măsuri în vederea actualizării 
în plan cadastral a datelor unor imobile situate în zona Grădiște-Sanevit– inițiativa 
primarului.  

24. Proiect de hotărâre nr. 262/2020 privind aprobarea acordării ajutorului cu titlu de 
subvenţii pentru acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată 
populaţiei către S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad – inițiativa primarului. 

25. Proiect de hotărâre nr. 263/2020 privind modificarea repartizării excedentului 
bugetar al Municipiului Arad– inițiativa primarului. 

26. Proiect de hotărâre nr. 264/2020 privind rectificarea Bugetului General de venituri 
si cheltuieli al  

       municipiului Arad pe anul 2020– inițiativa primarului. 
27. Proiect de hotărâre nr. 265/2020 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 351/2015 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru 
anul 2016, cu modificările și completările ulterioare – inițiativa primarului. 

28. Proiect de hotărâre nr. 190/2020 privind validarea mandatului de consilier local 
pentru doamna AUR Csilla – inițiativa primarului. 

29. Proiect de hotărâre nr. 191/2020 privind actualizarea componenţei comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Local al Municipiului Arad pentru mandatul 2016-2020 
– inițiativa primarului. 

30. Aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Arad din data de 30.04.2020. 

31. Aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Arad din data de 06.05.2020. 
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32. Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului 

Local al Municipiului Arad pentru luna august 2020 şi principalele activități 

programate pentru luna septembrie 2020. 

33. Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad, 

informări privind deplasarea aleșilor locali în misiuni oficiale. 

34. Interpelări, întrebări, petiții, declarații politice şi alte probleme supuse atenției 
Consiliului Local al Municipiului Arad.  

Cine este pentru? 14 pentru, 6 abțineri (dl. Filip, dl. Buruc, dl. Săplăcan, dl. Vărcuș,  
dl. Lupaș, dl. Ciupe) – 20 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 275 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. primar: - Mulțumesc frumos. Domnule președinte, vă rog! 
Dl. Buruc: - Domnule președinte, pentru că noi considerăm că acest consiliu nu este 
reprezentativ pentru arădeni și pentru că refuzați deja a treia sau a patra oară să 
validați votul arădenilor, grupul PSD se va retrage din acest consiliu, până când veți 
considera că, totuși, ar trebui să fim reprezentativi. Mulțumesc!  
Dl. primar: - Mulțumim frumos. Este opțiunea dumneavoastră politică. Bun venit în 
campania electorală! 
(n.n. consilieri PSD au părăsit sala. Din cest moment în sală sunt prezenți 16 
consilieri).  
Dl. Szabo M: - Bună-dimineața!  

1 
Proiect de hotărâre nr. 211/2020 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

(PUZ) și a Regulamentului Local de Urbanism (RLU) aferent pentru obiectivul de 
investiție: „Zonă cu funcțiuni de servicii, comerț și logistică”, amplasament DN 7 
Arad-Nădlac dreapta, direcția Nădlac, Km 554+948, extras CF. nr. 335616-Arad, 
beneficiari: Gherasim Cristian Daniel și Gherasim Laura, proiect nr.135/2018, 

elaborat de L' Architecture d'Aujourd' Hui  S.R.L, proiectant general și  
SC PLASIS SRL,  subproiectant - iniţiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate -16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 276 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. primar: - Ca să destind puțin atmosfera, cred că gestul face parte din lupta 
împotriva Covid-ului,  pentru distanțarea socială, ca să nu fim foarte aglomerați și le 
mulțumim frumos!  

2 
Proiect de hotărâre nr. 44/2020 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 

(PUZ) și a Regulamentului Local de Urbanism (RLU) aferent pentru obiectivul de 
investiție: Construire locuințe individuale și funcțiuni complementare-Zona 

Sanevit, Municipiul Arad, Județul Arad, proiect nr. 70/2018, elaborat de  
SC Pro Urban SRL– iniţiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Dl. Bognar L: - Dacă-mi permiteți, aș vrea să intervin. 
Dl. Szabo M: – Vă rog, domnule Bognar! 
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Dl. Bognar L: - Având în vedere 
că în Comisia de Urbanism am 
discutat problema PUZ – urilor, 
în general,  vedem, și nu suntem 
împotriva investițiilor și dezvoltării 
anumitor cartiere noi, dar 
constatăm problematica lipsei 
tramei stradale, deci efectiv, cum 
se leagă aceste dezvoltări, cum 
creăm infrastructură viabilă, care, 
la rândul ei, să asigure pe termen 
lung o circulație și un habitat 
corespunzător. Eu am propus și 
cerem o concepție de dezvoltare 

a acestor cvasi noi cartiere, că nu le construim pentru două zile, ci este vorba de o 
dezvoltare, în care, pentru viitorul celor care vor locui acolo, trebuie să le asigurăm 
condiții corespunzătoare. Până ce, cel puțin eu, nu văd tramele stradale, văzând o 
concepție, ori o facem noi ori dezvoltatorul, eu mă abțin de la votarea acestor 
dezvoltări. Mulțumesc!  
Dl. Szabo M: - Domnule Drăgan, vă rog! 
Dl. Drăgan R: - Ceea ce spune domnul viceprimar Bognar este binevenit și este 
normal să se întâmple așa. La acest punct al ordinii de zi vreau să vă amintesc sau 
unora să le spun acum, pentru prima dată – pentru zona Sanevit,  Primăria 
Municipiului Arad a inițiat un PUZ pentru toată zona, până la Metro. Datorită faptului că 
unii dintre proprietarii terenurilor din zona respectivă s-au opus PUZ – ului respectiv în 
această sală, unde s-a organizat o dezbatere publică, cei de la Agenția de Protecție a 
Mediului nu au dat aviz favorabil acelui proiect, drept pentru care acel proiect nu s-a 
mai aprobat în Consiliul Local. Dar, pentru zona respectivă, există, să zic, acea 
propunere încă în documentele de care  noi ținem seamă când sau propunem spre 
aprobare Consiliului Local PUZ – uri în zona respectivă, acolo avem deci o tramă 
stradală. Deci, acolo chiar avem o tramă stradală și ceea ce propunem acum spre 
aprobare se pliază pe acea tramă stradală care era prevăzută în PUZ – ul executat de 
noi la vremea aceea. Într-adevăr, sunt alte PUZ – uri la care nu avem această tramă 
stradală, dar voiam să accentuez că aici, la acest punct, avem trama stradală și ținem 
cont de ea.  
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. Supun la vot punctul nr.2 Cine este pentru? Unanimitate – 
16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 277 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

3 
Proiect de hotărâre nr. 181/2020 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 
(PUZ) și a Regulamentului Local de Urbanism (RLU) aferent obiectivului de 

investiție "Zonă cu locuințe colective P+3E și amenajări aferente"  
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str. I. Câmpineanu, nr. 64, 66, 68, Municipiul Arad pe parcelele identificate prin 
C.F. nr. 352727 Arad, 302559 Arad, 302553 Arad, proiect nr.154/2019,  

elaborat de SC Tara Plan SRL – iniţiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot.  
Dna Tabuia R: -Mă scuzați, am o observație, vă rog frumos, la acest proiect de 
hotărâre. Solicit investitorului să stabilească o întrevedere cu conducerea Companiei 
de Apă pentru a găsi o soluție optimă, în vederea racordării acestor trei blocuri la 
rețeaua de canalizare, pentru ca imobilele situate pe acea stradă să nu fie afectate. Vă 
rog frumos să consemnați! Mulțumesc.  
Dl. Szabo M: - Deci, vă rog să se consemneze! Încă o dată supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 15 pentru, 1 abținere (dl. Bognar) – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 278 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Stepanescu L: - Același rezultat și la PUZ- ul precedent.  
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. Punctul nr. 4. 

4 
Proiect de hotărâre nr. 186/2020  privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal 
(PUZ) și a Regulamentului Local de Urbanism (RLU) aferent obiectivului de 

investiție: „Zonă rezidențială – Locuințe izolate sau cuplate”, municipiul Arad, 
str. Zoe, nr. 13 și nr. 13/A, pe parcelele identificate prin C.F. nr. 325312 – Arad și 

C.F. nr. 325313 – Arad, proiect nr. 99/2019, elaborat de SC Arhitectonic SRL- 
iniţiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Domnule Bognar, vă rog! 
Dl. Bognar L: - Deci, ceea ce am discutat cu domnul arhitect-șef în ceea ce privește 
concepția de dezvoltare a zonei respective, aici se creează un nou cartier acolo, în 
Micălaca. Noi avem o stradă paralelă cu calea ferată începând, hai să spunem, de la 
pasaj, care merge până de-a lungul căii ferate, noi am făcut o nouă stradă, dezvoltare 
la OMV. Deci, ar fi bine de prevăzut o alternativă de transport în această zonă. Și, 
până ce nu vedem aici clar trama stradală, care să integreze dezvoltările din zonă, eu 
mă abțin.  
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. Deci, încă o dată,  

Cine este pentru? 15 pentru, 1 abținere (dl. Bognar)  – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 279 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

 

5 
Proiect de hotărâre nr. 208/2020  privind completarea Hotărârii nr. 349/2017 a 

Consiliului Local al Municipiului Arad privind modificarea tarifelor pentru 
utilizarea zonelor de agrement Ştrand Neptun și Patinoarul Municipal Arad – 

iniţiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 280 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. 
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6 
Proiect de hotărâre nr. 267/2020 privind aprobarea intenției de preluare în 
domeniul public al Municipiului Arad a unor imobile – construcții aferente 

punctelor termice din patrimoniul S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad 
– inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 281 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. 

7 
Proiect de hotărâre nr. 240/2020 referitor la neexercitarea dreptului de 

preemţiune cu privire la achiziţionarea apartamentului nr. 50, situat în Arad,  
B-dul Revoluţiei, nr. 78, etaj II – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 282 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. 

8 
Proiect de hotărâre nr. 243/2020 referitor la neexercitarea dreptului de 

preemţiune cu privire la achiziţionarea apartamentului nr. 7, situat în Arad, B-dul 
V. Milea nr. 1, corp A, Sc. IV –B-dul Revoluţiei nr. 73– inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 283 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. 

9 
Proiect de hotărâre nr. 249/2020 referitor la neexercitarea dreptului de 

preemţiune cu privire la achiziţionarea apartamentului nr. 8/A, situat în Arad,  
B-dul V. Milea nr. 1, corp A, Sc. IV –B-dul Revoluţiei nr. 73 – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 284 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. 

10 
Proiect de hotărâre nr. 261/2020 privind trecerea din domeniul privat în domeniul 

public al Municipiului Arad a unor terenuri situate în municipiul Arad 
 – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 285 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. 
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11 
Proiect de hotărâre nr. 252/2020 privind subapartamentarea imobilului situat în 

Municipiul Arad, Piața Avram Iancu Nr. 12,  Ap. 3a,  înscris în CF nr. 301020 - C1 - 
U27 Arad – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 286 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Szabo M: - Mulțumesc. 

12 
Proiect de hotărâre nr. 242/2020 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad, în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor al  S.C. Compania de Apă Arad S.A.  

– inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? 15 pentru, 1 consilier nu participă la 
vot (dna Tabuia) – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 287 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Szabo M: - Mulțumesc.  

13 
Proiect de hotărâre nr. 253/2020  privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unitatii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad, în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Compania de Apă Arad S.A. – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? 15 pentru, 1 consilier nu participă la 
vot (dna Tabuia) – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 288 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

14 
Proiect de hotărâre nr. 245/2020 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad, în adunarea 
generală de la S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad, pentru aprobarea scoaterii din 

funcţiune, valorificării şi casării unor bunuri aflate în patrimoniul  
S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot.  
Cine este pentru? 15 pentru, 1 abținere (dl. Ciupe) – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 289 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Szabo M: - Da. Domnul Ciupe se abține. Punctul 15. 

15 
Proiect de hotărâre nr. 246/2020 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unităţii Administrativ – Teritoriale Municipiul Arad, în adunarea 
generală de la S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad, pentru aprobarea scoaterii din 

funcţiune, valorificării şi casării unor bunuri publice concesionate 
 – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? 15 pentru, 1 abținere (dl. Ciupe) – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 290 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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16 
Proiect de hotărâre nr. 250/2020 privind aprobarea rezultatului final al evaluării 

anuale a managementului de la Filarmonica  Arad – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri nu participă la vot. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 291 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dl. Szabo M: - Mulțumesc. Da.  
Dna Stepanescu L: - Din partea Filarmonicii, domnul Dogaru! 
Dl. Szabo M: - Vă rog, atunci, la microfon!  
Dl. Dogaru M: - Sărut - mâinile! Bună-ziua, încă o dată! Aș vrea să atrag atenția 
asupra felului în care s-a făcut evaluarea managementului de la Filarmonică, 
omițându-se exact aspectele esențiale, care țin de management. Prima dată aș dori să 
mă refer la Legea nr. 189, legea managementului instituțiilor de cultură, care pun în 
sarcina managerului elaborarea și validarea documentelor interne de funcționare. 
Regulamentul de organizare și funcționare a fost votat în Consiliul de Administrație, 
după care, a fost falsificat și prezentat Consiliului Local spre aprobare. Documentul 
fiind sesizat ca fiind falsificat a fost retras de pe ordinea de zi și până în ziua de astăzi 
nu există acest document. Regulamentul intern, celălalt regulament, care era 
obligatoriu să existe, a suferit aceeași problemă. A fost elaborat în condiții în care 
eludează legea și a inclus în el chiar prevederi neconstituționale. Noi am atacat acest 
document în instanță și până la ora aceasta încă nu avem o soluție definitivă. Același 
lucru s-a întâmplat și cu contractul colectiv de muncă, la care, după ce a fost semnat 
procesul-verbal, a fost modificat și retrimis din nou spre semnare. Până în ziua de 
astăzi nu există contract colectiv de muncă. La toate lucrurile acestea se mai adaugă 
și abuzuri și hărțuiri, care au fost sancționate de instanță, cu sentință definitivă. În 
urma acestor sancțiuni,  Filarmonica trebuie să plătească aproximativ 20 de mii de lei 
și atestă faptul că managerul se face vinovat de hărțuire și abuz în serviciu. Pe lângă 
toate aceste lucruri, în acest an, deși nu este perioada supusă evaluării, au avut loc 
niște evenimente foarte grave la Filarmonică, în care managerul a falsificat, să zicem 
așa, hotărârile Consiliului de Administrație, a falsificat toți fluturașii de salariu în două 
luni succesiv și situația creată la Filarmonică este una fără precedent. Am dorit să vă 
informăm corect asupra situației de la Filarmonică și atunci când luați votul, când dați 
votul pentru validarea managementului de la Filarmonică, să fiți în totală cunoștință de 
cauză. Vă mulțumesc.  
Dl. primar: - Mulțumesc frumos. Mi-aș permite o întrebare – Sunteți membru al 
vreunui partid politic? Eu, da! Dar nu de aia, eu v-am întrebat, îmi răspundeți, vă rog? 
Știu, doar că acel partid politic tocmai părăsise sala și de aceea am fost puțin derutat. 
Mulțumesc frumos!  
Dl. Szabo M: - Vă rog, domnule Bognar! 
Dl. Bognar L: - Dacă-mi permiteți, noi încercăm să susținem Filarmonica, să fie o 
armonie în cadrul instituției. Deci, practic, o instituție culturală, care se bazează pe 
concerte, care trebuie să aducă armonie, ar fi bine ca și în cadrul instituției să existe o 
armonie. Și este o sarcină, într-adevăr, a conducerii, dar, totodată, a sindicatului, ca să 
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ajungeți la un dialog real de a găsi soluții în interiorul instituției. Acest lucru nu este 
prima dată la care asistăm, de ani de zile, și nu știu câți directori au avut, să zicem, 
aceste probleme de a se confrunta. Mă rog, nu sunt împotriva sindicatului, noi 
recomandăm să existe armonie, dar aceasta depinde de dumneavoastră. Și de 
director, care, mă rog, o să primească acum un vot din partea Consiliului, dar și o 
sarcină, să găsească o soluție de acord și armonie în cadrul instituției.  
Dl. Bulbuc I: - Vă mulțumim. Ați vorbit prea mult în ședința aceasta. Mulțumesc. Ar 
mai fi o întrebare – câte procese aveți dumneavoastră cu instituția de la care primiți 
salariul de peste 20 de ani? Procese! Dar nu trebuie să-mi răspundeți la ea! Mergeți și 
trimiteți – mi în scris! Mulțumesc.  
Dl. Szabo M: - Punctul nr.17. 
Dl. Ciupe I: - Domnule președinte, aș vrea și eu să vorbesc, am ridicat de vreo trei ori 
mâna! Ok! Este un conflict permanent acolo, la Filarmonică, chiar în mandatul trecut, 
împreună cu domnul Lăzurcă, am încercat să rezolvăm și noi câte ceva. Cred că este 
aproape imposibil de rezolvat, dar s-au folosit niște cuvinte grele, ca să zic așa, aici, 
acuzații de abuz de hărțuire și de fals! Acestea sunt toate chestiuni cu conotații penale! 
Vreau să-l întreb pe domnul Dogaru dacă a fost cineva condamnat penal pentru 
asemenea fapte?  
Dna Pădurean-Andreica D: - Bună-ziua, domnule consilier, în calitate de membru în 
Consiliul de Administrație la instituția anterior amintită, și ca și organizator principal al 
evaluării managementului la Filarmonică, nu a existat nicio condamnare penală. Vreau 
să vă asigur că s-a făcut o procedură perfect legală, cu respectarea tuturor 
prevederilor în vigoare, iar problemele pe care domnul Dogaru, în calitatea domniei 
sale de șef al sindicatului, nu are nici cea mai mică legătură cu procedura pe care 
dumneavoastră tocmai ați autentificat-o, aprobând rezultatul final. Sunt lucruri foarte 
vechi, sunt, într-adevăr, pasiuni, sunt unele total lipsite de realitate și de adevăr. Nu 
știu care, până la urmă, va fi soluția, pentru că nu sunt dornici, absolut niciodată nu 
sunt dornici de dialog amiabil, ci dimpotrivă, amenință și în permanență șantajează cu 
instanțe, cu plângeri penale și așa mai departe. Deci nu au deloc deschidere ca 
lucrurile să meargă bine. Vorbesc de sindicat. Vă mulțumesc!  
Dl. Ciupe I: - Am înțeles,  nu există nicio condamnare penală, dar vreo plângere 
penală, domnule Dogaru, există? Bun,  aștept ulterior răspunsul. Mulțumesc.  

17 
Proiect de hotărâre nr. 251/2020 privind aprobarea modificării statului de funcții 

al serviciului public de interes local Centrul Municipal de Cultură Arad  
– inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 292 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Szabo M: - Mulțumesc. Punctul 18. 

18 
Proiect de hotărâre nr. 256/2020 privind aprobarea Raportului pentru perioada 

01.01-30.06. 2020 referitor la activitatea registrului agricol – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
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Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 293 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

19 
Proiect de hotărâre nr. 257/2020 privind aprobarea întocmirii și ținerii la zi a 

registrului agricol și  pe suport de hârtie – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 294 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

20 
Proiect de hotărâre nr. 258/2020 privind îndreptarea erorii materiale din cuprinsul 
art. 1 din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 131/2020 cu privire 
la atestarea apartenenței la proprietatea privată a Municipiului Arad a imobilelor 
înscrise în CF 351509 Arad, CF 351508 Arad, CF 351165 Arad, CF 351649 Arad, 

CF 351650 Arad – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Da. Domnule Ciupe, vă rog! 
Dl. Ciupe I: - Dacă sunteți amabil, vă rog  să-mi spuneți unde sunt situate terenurile 
acestea?  
Dl. Szabo M: - Doamna Portaru, este? Vă rog! 
Dna Balaș M: – Pe strada Crasna, în Hotărârea nr. 131 au fost inversate. Este o 
eroare materială, ultimele două cifre ale C.F.- ului și a rezultat un alt C.F. 
Dl. Szabo M: - Deci supun la vot. 

Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 295 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

21 
Proiect de hotărâre nr. 259/2020 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 

prima înscriere a imobilului situat în Municipiul Arad, Piața George Enescu 
– inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Domnule Ciupe, vă rog! 
Dl. Ciupe I: - Aici, lângă Palatul Cultural, nu? Aici e! Am înțeles! Domnule Primar, vă 
rog să vă implicați personal! După 5-6 ani de zile ar fi momentul, ar fi cazul să-l 
repunem pe Ioan Rusu Șirianu, să repunem bustul acolo, pe soclu. Mă bazez pe 
dumneavoastră. Sper ca în 30 de zile să fie acolo. Mulțumesc.  
Dl. primar: - Așa și este! Este pe ultima sută de metri toată lunga procedură, care a 
durat pentru a-l putea reamplasa, de la partea artistică până la partea tehnică. Vă 
poate spune domnul Drăgan chiar și estimarea în timp. Noi am vorbit și luni, la 
operativă, i-am spus că se apropie de pensie și dacă nu-l pune, punem bustul lui.  
Dl. Drăgan R: - Da. Într-adevăr, a fost o procedură destul de lungă, care a avut și 
sincope, dar până la urmă suntem în faza în care am primit și avizul Ministerului 
Culturii, avem autorizația de construire, bustul este realizat, urmează doar montarea lui 
pe soclu.  
Dl. primar: - O lună, două? 
Dl. Drăgan R: - Eu sper că într-o săptămână, două. 
Dl. Ciupe I: - Păcat că nu este și Monumentul Marii Uniri în aceeași situație! 
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Dl. primar: - Păi, de acela s-a ocupat Bucureștiul! De bust ne-am ocupat noi. 
Mulțumesc.  
Dl. Szabo M: - Vă mulțumesc. Supun la vot. 

Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 296 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

22 
Proiect de hotărâre nr. 260/2020 privind aprobarea documentaţiei cadastrale de 

prima înscriere a imobilului situat în Municipiul Arad,  
Zona Micalaca - Pod zona V – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 297 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

23 
Proiect de hotărâre nr. 266/2020 cu privire la modificarea Hotărârii nr. 32/2020 a 

Consiliului Local al Municipiului Arad privind unele măsuri în vederea 
actualizării în plan cadastral a datelor unor imobile situate în zona Grădiște –

Sanevit – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 298 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

24 
Proiect de hotărâre nr. 262/2020 privind aprobarea acordării ajutorului cu titlu de 

subvenţii pentru acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată 
populaţiei către S.C. CET Hidrocarburi S.A. Arad – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 299 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

25 
Proiect de hotărâre nr. 263/2020 privind modificarea repartizării excedentului 

bugetar al Municipiului Arad– inițiativa primarului 

 Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 300 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. Szabo M: - Mulțumesc. 

26 
Proiect de hotărâre nr. 264/2020 privind rectificarea Bugetului General de venituri 

si cheltuieli al municipiului Arad pe anul 2020– inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot.  Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 301 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

27 
Proiect de hotărâre nr. 265/2020 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 351/2015 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale 
pentru anul 2016, cu modificările și completările ulterioare – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. 
Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 302 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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28 
Proiect de hotărâre nr. 190/2020 privind validarea mandatului de consilier local 

pentru doamna AUR Csilla – inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? 4 pentru (dl. Bognar, dl. Szabo, dl. 
Ciupe, dl. Lupaș), 12 abțineri – 16 consilieri prezenți.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 303 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

29 
Proiect de hotărâre nr. 

191/2020 privind 
actualizarea componenţei 
comisiilor de specialitate 

ale Consiliului Local al 
Municipiului Arad pentru 

mandatul 2016-2020 – 
inițiativa primarului 

Dl. Szabo M: - Punctul 29 a 
rămas fără obiect. Punctul 30. 

30 
Aprobarea procesului-

verbal/stenogramei ședinței 
ordinare a Consiliului Local 

al Municipiului Arad din data de 30.04.2020 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 304 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

31 
Aprobarea procesului-verbal/stenogramei ședinței extraordinare 
 a Consiliului Local al Municipiului Arad din data de 06.05.2020 

Dl. Szabo M: - Supun la vot. Cine este pentru? Unanimitate – 16 consilieri prezenți. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 305 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

32 
Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea 

Consiliului Local al Municipiului Arad pentru luna august 2020 şi principalele 
activități programate pentru luna septembrie 2020 

(n.n. s-a luat la cunoștință).  

33 
Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului 

Arad, informări privind deplasarea aleșilor locali în misiuni oficiale 

A fost prezentată notificarea concediului de odihnă nr. 52906/23.07.2020 a dlui 
viceprimar Bognar Levente. 

34 
Interpelări, întrebări, petiții, declarații politice şi alte probleme supuse atenției 

Consiliului Local al Municipiului Arad 
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Dl. Szabo M: - Domnul Lupaș, vă rog! 
1 

Dl. Lupaș M: - Vreau să fiu consecvent,  legat de Studiul de Fezabilitate de la Trei 
Insule și cum am mai spus și în ședințele anterioare, de fiecare dată o să pun 
întrebarea – ce s-a mai întâmplat în decurs de o lună de zile de la ultima discuție legat 
de Studiul de Fezabilitate de la podul de la Trei Insule ?  
Dl. primar: - Las o doamnă, poate reușesc s-o împac cu domnul consilier, acum 
măcar pe final de mandat!  
Dna Portaru E: - Am organizat procedură la valoarea pe care o aveam în bugetul 
local, acei 30 de mii, în data de 13 a fost publicat, luna aceasta, a fost publicat anunțul 
pe  sistemul electronic al achizițiilor publice. Nu s-a prezentat în final nicio ofertă, am 
primit doar clarificări, în care erau puse întrebări legate de valoare, motiv pentru care, 
în rectificarea bugetului, pe care l-ați aprobat, am suplimentat suma existentă de 30 de 
mii cu 90 de mii, deci total 120 de mii și imediat după ședință o să organizăm o nouă 
procedură. Ne refacem documentația și publicăm un nou anunț în SICAP. 

2 
Dl. Ciupe I: - Aș vrea să vă întreb, cu dezinsecția, vorbesc aici de combaterea 

țânțarilor, este un subiect pe 
care l-am mai abordat, îmi 
spuneți, vă rog, care este 
situația în momentul acesta ? 
De câte ori s-a făcut această 
dezinsecție și dacă v-ați 
gândit, totuși, să o faceți și 
aerian, că la mine în cartier, 
în Grădiște, nu am văzut 
nicio mișcare!  
Dl. primar: - Da. Vă răspund 
eu. S-au făcut, până în 
momentul de față, două 
combateri la sol și mai este 
programată următoarea în 

jurul datei de 10 august, pentru a respecta procedura, care ne obligă, noi dăm 
comanda firmei și ea trebuie să facă publicitate cu cel puțin 10 zile înainte. Referitor la 
combaterea avio, dumneavoastră este posibil să nu fi sesizat în cartier, ceea ce eu am 
anunțat când am dat drumul celei de-a doua acțiuni, că se face, la sol se face în cursul 
nopții și este posibil ca cineva să nu sesizeze dacă trece la două noaptea, dacă trecea 
mașina cu tunurile la ora 9,00 -10,00, când s-au pornit, sunt mai vizibile, dar la 2,00-
4,00-5,00 dimineața, nu sunt vizibile. Și de aceea, au fost prinse toate cartierele și 
toate străzile. Efectul nu este cel mai bun pentru că, statistic, noi acoperim așa, 
ochiometric, cam 50% din suprafața publică a orașului, pe care avem voie să dăm la 
sol.  Foarte puțini din concetățenii noștri fac și ei combatere în curți interioare, grădini, 
subsoluri, unde,  fiind domeniu privat, noi nu avem voie să intervenim. Referitor la 
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combaterea avio, așa cum am mai anunțat, avem o adresă de la Cantacuzino, în care 
ni se spune că ar fi total ineficientă combaterea avio în localități, deoarece mare parte 
din substanță cade și rămâne pe acoperișuri, pe clădiri și nu ajunge în subsoluri, în 
locurile umede, în general, și închise. Tot dânșii spun că respectiva combatere avio se 
recomandă a fi, și este utilă, în zone deschise, întinse, cu vegetație, cu umiditate mare. 
Motiv pentru care am făcut o revenire către institut, în care le spun situația specială a 
Aradului și, poate și a altor localități, care nu are doar blocuri și clădiri, are o întreagă 
zonă, fiind traversat de către Mureș, stânga-dreapta, cu spații deschise, cu parcuri, cu 
zone verzi, cu zone umede, zona Cetății, zona Pădurii Ceala și i-am rugat să ne dea 
un punct de vedere, care, sper eu, că ne va ajuta pentru a folosi și combaterea avio. 
Am vorbit inclusiv personal  cu domnul comandant, este comandant militar, că 
Institutul Cantacuzino este militar, cu domnul colonel doctor Oancea și l-am rugat să 
privească revenirea noastră cu atenție și poate primim un răspuns punctual pentru 
situația specială a localității Arad, pentru că ei au dat un răspuns general pentru toate 
localitățile. Mulțumesc frumos! 
Dl. Ciupe I: – Da. Am citit și eu asta, într-adevăr, trebuie respectate procedurile, dar în 
alte orașe, nu vreau să fac referire la cele două orașe vecine, din nou, că m-am plictisit 
să tot fac referire, dar este clar că este cea mai eficientă, exact cum ați spus 
dumneavoastră ! Deci, zonă cu vegetație, doar în Gai, acolo, este o zonă mlăștinoasă, 
eu știu, de vreo 5-10 hectare, vă daţí seama. Deci, sigur că cea mai eficientă este cea 

aeriană. Trebuie să ne luăm şi după cei 
din oraşele vecine, care nu au 
probleme sau nu au probleme atât de 
mari, ca şi noi. Nu sunt, ştiu eu, stai 
noaptea pe terasă, seara pe terasă şi în 
loc să te muşte un ţânţar, te muşcă 
zece sau cinsprezece. Deci, chiar este 
o problemă ! Sper să fie în regulă! 
Dl. Szabo M: - Vă mulţumesc. Dacă nu 
mai sunt altele, declar şedinţa închisă. 
Vă mulţumesc.  
Dl. primar: - O secundă, vă rog, am 
fost în şedinţa ordinară, s-au adunat 

destul de multe materiale, deoarece, din ce mi-a comunicat doamna secretar, au mai 
fost în lucru câteva proiecte de hotărâri, care nu au fost finalizate şi ştiţi că procedura 
pentru şedinţa ordinară presupune minim 5 zile de la anunţare, probabil că, din ce s-a 
discutat cu partea tehnică, o să mai avem o şedinţă luna aceasta, în prima jumătate a 
săptămânii viitoare, asta însemnând marţi sau miercuri, în funcţie de cum terminăm 
materialele şi va da drumul la ordinea de zi în cursul zilei de vineri, cel târziu sâmbătă, 
imediat, domnule consilier, şi atunci o să am rugămintea să fiţi prezenţi. Vă rog, 
domnule Lupaş!  
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Dl. Lupaş M: - Am venit şi în urmă cu vreo două şedinţe, cu rugămintea să nu le mai 
facem dimineaţă. Să le facem pe la ora 13,00, ora 14,00, suntem în activităţi, unii 
suntem angajaţi,  alţii suntem în campanie… 
Dl. primar: - agricolă!  
Dna Stepanescu L: - Este  şedinţă azi  la Compania de Apă.  
Dl. primar: - Da. Bine. O să încercăm să mulţumim pe toată lumea. Ştiţi că aici este ca 
la condominii… 
Dl. Lupaş M: - Vedeţi, sunt şi comisiile dimineaţa, şi şedinţele dimineaţa şi noi avem 
activităţi, nu suntem ca şi colegii consilieri de la PNL, care mai au şi alte activităţi 
mai… 
Dl. primar: - Nu fiţi rău! 
Dl. Ciupe I: - Asta înseamnă să fii la putere!  
Dl. Lupaş M: - Sunt răutăcios, acum!  
Dl. primar: - Haideţi să închidem pe un ton optimist, cred că prefigurez astăzi, din ce 
am văzut, viitoarea componenţă, procentuală, a Consiliului Local al Municipiului Arad, 
după viitoarele alegeri locale. Mulţumesc frumos. Să ne vedem cu bine! Sănătate!  
(n.n. şedinţa s-a încheiat la ora 10,40). 
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